



الشركة الوطنية للتأمينات العامة (ش.م.ع.)
NATIONAL GENERAL INSURANCE CO. (P.S.C.)

Paid up Share Capital AED 149,954,112, C.R. No. 56820
Registered in accordance with Insurance and agents Law 9 of 1984

رأس المال المدفوع ١١٢,٩٥٤,١٤٩ درهم، شهادة رقم ٥٦٨٢٠
مسجلة بموجب قانون التأمين والوساطة رقم ٩ لعام ١٩٨٤

Date: 26th January 2012

التاريخ: 26 يناير 2012

Mr. Hassam Abdulrahman Al Serkal
SVP & Chief Operations Officer
Operations Division
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 - Dubai

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس أول - رئيس تنفيذي العمليات
قسم عمليات السوق
سوق دبي المالي
ص.ب.: 9700 - دبي

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد ،،،

National General Insurance Co. PJSC
Board of Directors Meeting

الوطنية للتأمينات العامة ش.م.ع.
اجتماع مجلس الإدارة

Reference to our letter dated 25/1/2012 regarding our Board of Directors meeting that was supposed to be convened to discuss and approve the year-end financial statements for fiscal year ended 31/12/2011.

بالإشارة إلى رسالتنا بتاريخ 25/1/2012م بخصوص اجتماع مجلس إدارة الذي كان من المزمع عقده للاطلاع والموافقة على البيانات المالية الختامية للعام المالي المنتهي في 31/12/2011م.

Please be informed that due to the absence of the required quorum, the meeting date has been changed to Thursday, 2/2/2012, at 11:30 AM in the company's head office.

نفيدكم علماً بأنه نظراً لعدم تمكننا من الحصول على النصاب المطلوب لعقد الاجتماع فقد تقرر أن يتم تغيير تاريخ الاجتماع ليعقد في يوم الخميس الموافق 2/2/2012م، في تمام الساعة 11:30 صباحاً بالمقر الرئيسي للشركة.

In compliance with Resolution No. (3/R) of 2000, we will inform you of the decisions adopted by the Board of Directors directly after the conclusion of the meeting.

والتزاماً بأحكام القرار رقم (3) لعام 2000م، فإننا سنزودكم بالقرارات التي ستصدر مباشرة بعد اختتام الاجتماع.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

دكتور / عبدالزهره عبدالله علي
الرئيس التنفيذي
Dr. Abdul Zahra A. Ali
Chief Executive Officer